
 

 
Vesterkærets Skoles Skolebestyrelse 

 
Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 21. april 2021 kl. 17.00 – 
18.30 over TEAMS.  
 
Mødedeltagere: Gustav, Oline, Hanne, Mikkel, Anna, Rakel, Pia, Karina, Michael 
og Kasper 
 
Afbud: Malene 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat 23. sep-
tember 2020 

 

B Vi underskrev referatet på sidste møde. 

2. Godkendelse af dagsorden 
-Punkter til eventuelt? 
 

I Godkendt 
 
 

3. Nyt fra elevrådet? I Intet nyt fra elevrådet 
 

4. Coronasituationen D Kort drøftelse – herunder markedsdag, 
lejrskole, skuespil 
 
Skoleleder motiverer punktet og giver en 
status på Covid-19 situationen på skolen, 
herunder fokus på smitteudbrud i admini-
strationen. 
 

5. Ny DUS-/indskolingsleder I Mona præsenterer sig selv, fortæller om 
sin opstart på Vesterkærets Skole, og 

hvad hun er optaget af 😊 
 
Mona fortæller om sin første tid på skolen. 
Hun nævner faglige og sociale fokuspunk-
ter i sit arbejde. Endvidere giver Mona en 
beskrivelse af sig selv på det personlige 
plan. 
 

6. Cykelhærværk og kameraover-
vågning 
 

D Skoleleder motiverer punktet. Der fortæl-
les indledningsvis om baggrunden for de 
seriøse overvejelser omkring opsætning af 
overvågningskameraer i skolegården med 
fokus på cykelskuret. En elev har meget 
beklageligt fået pillet ved sin cykel i skole-
tiden. Der blev tilbage i medio november 
2020 informeret ud til at forældre på sko-
len. Skolen har ligeledes løbende været i 
kontakt med den lokale SSP-betjent, som 
blandet andet anbefaler overvågningska-
meraer som præventivt redskab. Politiet 



 
pointerer dog samtidigt, at det ikke giver 
nogen garantier i forhold til fremtidige 
hændelser. Der har overordnet set været 
meget få hændelser med cykler de sene-
ste år.  
Bestyrelsen drøfter efterfølgende behovet 
for overvågning. Der ytres generel stor 
bekymring om overvågning ud fra princi-
pielle overvejelser. Der er bred enighed 
om, at den omtalte episode er yderst 
uheldig, men det vurderes ikke, at denne 
eller de andre enkeltstående hændelser 
giver anledning til en investering i over-
vågning. 
Bestyrelsen er tilfreds med skoleledelsens 
tiltag i denne sag. Der er skærpet tilsyn 
med cykelskuret fra alle medarbejdere på 
skolen. Der er samtidig løbende dialog 
med den lokale SSP-betjent, ligesom em-
net tages op på SSP møder. Det besluttes 
ikke at investere i overvågningskameraer 
for nuværende. 
 

7. Skoleårets planlægning D Indskrivningstallet for 0. klasse 
UUV og to-lærerordning 
DUS lukkedage mellem jul og nytår 
Status på ressourcer og fagfordeling 
 
Skoleleder motiverer punktet. Der gives en 
redegørelse for indskrivningsproces. Info 
om ny børnehave på Skydebanevej i 2023 
og det fremtidige samarbejde. 
 
Skoledagene reduceres for 4.-9 årgang og 
timerne konverteres til to-lærer ordning. 
Godkendes af bestyrelsen. 
 
DUS-lukkedage mellem jul og nytår samt 
fredag efter Kristi himmelfartsdag. God-
kendes af bestyrelsen. 
 
Pga. manglende ressourcer planlægges 
skoleåret med et merforbrug på timer. Vi 
forventer dog, at disse timer kan dækkes 
af driftsforbruget, så det samlet hænger 
sammen. 

8. Status pædagogisk udvikling og 
pædagogiske tiltag på Vester-
kærets Skole 

 

D CPS 
Praksisfaglighed og makerspace 
FFA (teamsupervision, kollgaobservatio-
ner) 
Trivselsfremmende aktiviteter 



 
Orange råd, kunst-/inventarudvalg, fund-
raiser 
Projekt læseløft 
Projekt børneliv i sund balance 
 
Skoleleder motiverer punktet. Der redegø-
res for pædagogiske overvejelser, tiltag og 
fokuspunkter i kommende skoleår. 
 

9. Formanden orienterer I Formanden fortæller, at han skal til et 
kommende møde med forvaltningen, hvor 
skolernes erfaringer fra Covid-19-tiden 
skal drøftes. Formanden ønsker inputs 
tilsendt og opfordrer bestyrelsen til dette. 
 

10. Meddelelser 
 

I  

11. Eventuelt 
 

I  

12. Kommende møde 
 

I  

D: drøftelse, I: information, B: beslutning 

 
Venlig hilsen 
 
Gustav Vernal Kasper Cramer Engebjerg 
Formand  Skoleleder 


